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Instructions: Please complete all items in English or French. Each change of position held should be entered as a new line. If you do not have enough space, provide the details on a separate piece of paper. Do not use acronyms or abbreviations. Leave no gaps in information.
注意：请使用英语或法语填写所有内容. 任何职位的变化请另起一行填写. 如表格空间不够, 可另附纸张填写具体内容. 请勿使用简称或缩写. 所有信息之间应无时间间隔.
EMPLOYMENT 就业信息
Provide employment history for the past 10 years or since the age of 18, whichever comes first: (if retired, please indicate so and provide employment history for 10 years prior to retirement).
请提供过去10 年或自18岁以来的就业信息, 两者以时间更近的为准. (如已退休, 请如实填写并提供退休前10年的就业信息).
Provide details of military and police service since the age of 18. Current/former Military members, include Military Unit Cover Designator (MUCD) and Unit Name. For current/former police force, militia, civil defence unit, or in a security organization provide police unit and bureau name.
请提供自18岁后的在军队及警察部队的服役细节. 现役/退役军人应提供部队代号及部队名称. 现任/前任警员, 民兵, 民防部队成员或安全组织人员, 请提供警方部门及单位名称.
DATE
日期
(MM-YYYY月/年)   
NAME / ADDRESS OF COMPANY, MILITARY OR POLICE UNIT  单位/公司的名称及地址
POSITION / TITLE / RANK   职位/职称/级别
POSITION / TITLE / RANK 职位/职称/级别职位 
DESCRIPTION OF ACTIVITIES / DUTIES / RESPONSIBILITIES  工作内容/职责/职务描述
From 从
To
到
EDUCATION 教育信息
Provide full details of all post-secondary education (including university, college or apprenticeship training).
请提供所有高等教育信息（包括大学，大专或职业技术教育）
DATE
日期
(MM-YYYY 月/年)   
NAME & ADDRESS OF SCHOOL  学校的名称及地址
DIPLOMA / DEGREE  学历/ 学位
TYPE OF COURSE  课程类别
From 从
To
到
TRAVEL HISTORY 出行历史
Is this your first time travelling outside of China? If no, provide the following information of your travel history for the past five years or since the age of 18, whichever comes first: 
此次是否为你的第一次出境旅行吗？若不是, 请在下方提供过去5年或自18岁以来的出行历史信息, 两者以时间更近的为准.
DATE
日期
(MM-YYYY 月/年)   
PURPOSE OF TRAVEL  出行目的
CITY, COUNTRY OR TERRITORY  城市及国家
From 从
To
到
I hereby certify that all information listed on this form is true and complete. I understand that if this information is found to be untrue or incomplete my application will be refused. 我谨声明, 本表中所填各项内容均真实详尽. 我明白: 所列内容如被发现不实或不详, 我的申请将被拒签.
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